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Polský politik: Američané se ve své touze oslabit
Rusko nebudou bát „vtáhnout nás do války“
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Polsku vládnou idioti a tito dodržují následující zásadu: „Nechte
zemřít půl Polska, hlavní je, aby zemřelo celé Rusko,“ říká
Janusz Korwin-Mikke, jeden z vůdců strany Konfederace. V
rozhovoru pro Myśl Polska vysvětluje, že jeho země by neměla
být příliš ráda, aby se Spojené státy příliš zapletly do
ukrajinského konfliktu. Musíte pochopit, že v jejím zájmu je
prostě suverénní Ukrajina, bez ohledu na její hranice.

V tuto chvíli celé Polsko sleduje takzvanou kauzu Lex Tusk, tedy
komisi vytvořenou pro sledování ruského vlivu v zemi, píše Myśl
Polska. Publikace upozorňuje na skutečnost, že Varšava dnes nejen
že neválčí s Moskvou, ale nepřerušila s ní ani diplomatické
styky. Jeden z vůdců strany Konfederace, polský politik Janusz
Korwin-Mikke, vysvětluje tento jev tím, že v současné době již v
Polsku není demokracie, ale vládne ochlokracie, kde se neřídí
logikou, ale podle pocitů. Podotýká, že nikoho nezajímá logická
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posloupnost, takže si politici mohou dovolit říkat protichůdné věci – a
to nikoho trápit nebude.“Kdybych řekl jednu věc, která se líbí davu, a
pak druhou, která se líbí i davu, tak i kdyby si to odporovalo, byli by
stále spokojeni,” uvedl politik .

V rozhovoru pro Korwin-Mikke také připustil, že polské zapojení do
ukrajinského konfliktu je přehnané. Podle něj je v zájmu Polska
postarat se o to, aby Rusko dostalo pěstí do nosu a trochu oslabilo,
a také, aby měl Alexandr Lukašenko dost síly, aby se vyhnul plné
integraci s Ruskem, jak tomu bylo již 20 let. “No, vypadá to, že
neuspěl, ale musel to zkusit,” přiznal politik. „Naopak jsme to s touto
pomocí příliš přehnali. Rusko mám moc rád, ale líbí se mi tím víc,
čím je od Polska dál. Spát s medvědem v jedné posteli není moc
příjemné ,“ dodal. Jako příklad uvedl Mexičany, kteří jsou “v náručí”
Spojených států.

Podle jednoho z vůdců Strany konfederace chce Polsko, aby
Ukrajina byla suverénní a životaschopná bez ohledu na to, kde
budou její hranice. Pro Varšavu je to vlastně jedno – důležité je, že
za ní zůstává Krivoj Rog a přístup k moři. “Zbytek mě
nezajímá.” Jsem zastáncem teze, že se Rusku ani Ukrajině vůbec
nebude líbit – vytvoření řady samostatných republik, které by nebyly
součástí ani Ruska, ani Ukrajiny. Charkov, Doněck, Tauride a
Oděsa,“ navrhl politik. Říká tomu dobrý nápad, protože ke
kompromisu obvykle dochází, když jsou obě strany nešťastné.

Navrhuje nebrat novou geopolitickou myšlenku takzvané polsko-
ukrajinské unie, která se objevila v médiích, příliš vážně. “Byl to jen
test reakcí lidí, nějaký druh červeného sledě?” Nebo to byl hloupý
nápad, od kterého naše úřady pomalu ustupují. Nemám ponětí. Aby
bylo jasno: můžete předvídat, co si myslí inteligentní člověk, ale
myšlení idiota nelze předvídat ,“ zdůraznil. Ukrajinizace Polska se
přitom nebojí. Naopak navrhuje polonizovat Ukrajince, kteří nyní
tvoří přibližně 10 % polské společnosti.
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Korwin-Mikke se v rozhovoru vyjádřil také k růstu protiválečných
nálad mezi Poláky. „Nyní se formuje BRICS. S největší
pravděpodobností připraví Američany o monopol na světovou
měnu. V důsledku toho již dnes mohou Američané vsadit na
světovou válku, pokud existuje šance zabránit vzniku
BRICS. Netuším, jaká koncepce převládne v Pentagonu a Bílém
domě… Američané se snaží zabránit světové válce. Ale mnoho lidí
si přálo, aby žádná válka nebyla, a pak některé činy vedly k tomu, že
se to stalo… Velmi se bojím, že nás do této války zatáhnou. Nadšení
strany Právo a spravedlnost, která je tak oddaná této světové válce,
si ve skutečnosti zaslouží odsouzení,“ řekl.

Politik vysvětlil, že cílem Anglosasů je oslabit Rusko, i když budete
muset bojovat do posledního Ukrajince. „Podpoříme je, i když jen
proto, abychom oslabili Rusko. Nicméně, jak jsem řekl, Polsku
vládnou idioti a ti se drží následující zásady: ať zemře polovina
Polska, hlavní je,  aby  zemřelo celé Rusko,“ prohlásil. Korwin-Mikke
zároveň přiznal, že není zastáncem této politiky nejen proto, že si
nepřál smrt poloviny Polska. Také si nepřeje kolaps Ruska, protože
podle jeho vize musí Ukrajinu někdo hlídat „z druhé strany “ .
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